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Saker til behandling 

114/13 Fordeling av kulturmidler aktivitetsstøtte for 2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.10.2013 114/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet vedtar å fordele kulturmidler aktivitetsstøtte for 2013 som følger:  
Andørja sportsklubb   kr 40 000 
Ibestad Idrettslag   kr 45 000 
Sangkoret Fjellklang  kr   2 000 
Andørja husflidslag   kr   1 000 
Ibestad jeger og fiskeforening kr   2 000 
Ibestad fotoklubb   kr   3 000 
Ibestad Hornmusikk   kr   7 000 
Fabeløya Naturlekepark AS kr          0 
 
 
Møtebehandling 
Andørja Fellesliste v/Jim Kristiansen fremmet forslag om følgende fordeling:  
 

Andørja sportsklubb   kr 35 000 
Ibestad Idrettslag    kr 50 000  
Sangkoret Fjellklang  kr   2 000 
Andørja husflidslag   kr   2 000 
Ibestad jeger og fiskeforening kr   2 000 
Ibestad fotoklubb   kr   2 000 
Ibestad Hornmusikk   kr   7 000 

 Fabeløya Naturlekepark AS kr          0 
 
Gruppe A v/Roy-Helge Andreassen fremmet forslag om følgende fordeling: 
 

Andørja sportsklubb   kr 18 000 
Ibestad Idrettslag    kr 58 000  
Sangkoret Fjellklang  kr   3 000 
Andørja husflidslag   kr   2 000 
Ibestad jeger og fiskeforening kr   3 000 
Ibestad fotoklubb   kr   3 000  
Ibestad Hornmusikk   kr   8 000 

 Fabeløya Naturlekepark AS kr   5 000 
 
 
Votering 
Først ble det stemt over rådmannens forslag: Rådmannens innstilling til vedtak falt.   
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Deretter ble forslag fra Andørja Fellesliste satt opp mot gruppe A’s  forslag: Forslaget 
falt mot 3 stemmer (Dag Sigurd Brustind, Roy-Helge Andreassen og Sissel 
Johansen). 
 
Vedtak 
Formannskapet vedtar å fordele kulturmidler aktivitetsstøtte for 2013 som følger: 
 

Andørja sportsklubb   kr 18 000 
Ibestad Idrettslag    kr 58 000  
Sangkoret Fjellklang  kr   3 000 
Andørja husflidslag   kr   2 000 
Ibestad jeger og fiskeforening kr   3 000 
Ibestad fotoklubb   kr   3 000  
Ibestad Hornmusikk   kr   8 000 

 Fabeløya Naturlekepark AS kr   5 000 
 
 
[Lagre]  
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115/13 Motorferdsel i utmark og vassdrag - Forskriften § 6 - søknad 
om bruk av ATV for transport av tømmer m.m. - Marian Berg 
Fagerheim 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.10.2013 115/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet vedtar følgende: 
 
Marian Berg Fagerheim gis avslag på søknad om dispensasjon etter forskrift om bruk 
av motorkjøretøyer i utmark og på islagte vassdrag av 15.05.1988 nr 356 § 6. 
Søknaden omhandler bruk av ATV til transport/vinsjing av felt skog til 
oppsamlingsplass, samt transport av utstyr frem til hogstområde. 
 
Begrunnelse: 
Bruken av ATV på barmark oppfyller ikke de fastsatte vilkårene/kriteriene som ligger 
til grunn for at tillatelse skal kunne gis. Jfr. rundskriv T-1996-1 kap. 7.3.2 Tillatelser 
ved særlige behov.  
 
Behovet vurderes å kunne dekkes på annen måte (her; snøscooter), samt at det 
foreligger stor fare for at ATV som et terrenggående motorkjøretøyene vil volde 
betydelig slitasje og skade på terrenget ved at belter og hjul vil etterlate seg merker 
og sår i naturen.  
 
Vedtaket kan påklages til Fylkesmannen innen tre uker. En eventuell klage sendes 
Ibestad kommune, 9450 Hamnvik. 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet følgende forslag: 
 

Saken utsettes.   
 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet vedtar følgende: 
 

Saken utsettes. 
 
 
[Lagre]  
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116/13 Rammesøknad: Søknad om bruksendring fra 
fiskemottak/produksjon til fritidsboliger - med tilhørende 
ombygging/påbygging – gnr. 107/53, Engenesbrygga 
 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.10.2013 116/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
1. Søknad om dispensasjon datert 13.7.2007 avslås. 1. etasje disponeres i henhold 

til vedtatt reguleringsplan. 
2. Søknad om bruksendring av 2. etasje til fritidsboliger godkjennes i henhold til 

vedtatt reguleringsplan. 
3. Formannskapet er positiv til at det oppføres en 3. etasje til fritidsboliger. En evt. 

byggetillatelse forutsetter at: 

 Det utredes og dokumenteres at et økt antall fritids-/utleieboliger ikke medfører 
vanskeligheter i forhold til øvrig næringsvirksomhet og spesielt 
fiskerivirksomheten i havna. Se også formannskapets presiseringer ved 
tidligere behandling av byggesaken. 

 Bygge-/mønehøyde begrenses til maks. 9 meter dersom man velger 
pulttak/ensidig skråtak som takform og 9,9 meter for saltak.  

 Reguleringsplan for Engenes havn endres - mindre reguleringsendring - før 
kommunen behandler igangsettingstillatelse. 

 
Hjemmel for vedtak: pbl 1985 §§ 7 og 93c og pbl 2008 § 12-14, jfr. reguleringsplan 
for Engenes sentrum. 

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet vedtar følgende:  

1. Søknad om dispensasjon datert 13.7.2007 avslås. 1. etasje disponeres i 
henhold til vedtatt reguleringsplan. 

2. Søknad om bruksendring av 2. etasje til fritidsboliger godkjennes i henhold til 
vedtatt reguleringsplan. 

3. Formannskapet er positiv til at det oppføres en 3. etasje til fritidsboliger. En 
evt. byggetillatelse forutsetter at: 
– Det utredes og dokumenteres at et økt antall fritids-/utleieboliger ikke 

medfører vanskeligheter i forhold til øvrig næringsvirksomhet og spesielt 
fiskerivirksomheten i havna. Se også formannskapets presiseringer ved 
tidligere behandling av byggesaken. 

– Bygge-/mønehøyde begrenses til maks. 9 meter dersom man velger 
pulttak/ensidig skråtak som takform og 9,9 meter for saltak.  
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– Reguleringsplan for Engenes havn endres - mindre reguleringsendring - 
før kommunen behandler igangsettingstillatelse. 

 
Hjemmel for vedtak: pbl 1985 §§ 7 og 93c og pbl 2008 § 12-14, jfr. reguleringsplan 
for Engenes sentrum. 

 
 
[Lagre]  
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117/13 Innkjøpsreglement for Ibestad kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.10.2013 117/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Forslag til innkjøpsreglement vedtas. 
 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag om følgende tillegg: 
 

 Rådmannens bes utarbeide standardiseringsrutiner i reglementet før saken 
behandles i kommunestyret. 

 
Votering 
Rådmannens innstilling med tillegg av omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet vedtar følgende: 
 

 Rådmannens bes utarbeide standardiseringsrutiner i reglementet før saken 
behandles i kommunestyret. 

 

 Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

Forslag til innkjøpsreglement vedtas. 
 
 
 
 
[Lagre]  
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118/13 Tjenestepensjon - Ny leverandør 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.10.2013 118/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kommunestyret ber rådmannen om å inngå ny avtale på tjenestepensjonsordning 
med KLP fra 01.01.2014. 
 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet følgende forslag: 
 

1. Formannskapet ber rådmannen forhandle ny avtale med KLP. 
2. Saken legges fram for kommunestyret til avgjørelse.  

 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet vedtar følgende: 
 

1. Formannskapet ber rådmannen forhandle ny avtale med KLP. 
2. Saken legges til kommunestyret til avgjørelse.  

 
 
[Lagre]  
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119/13 Søknad om kommunal garanti for låneopptak - Ibestad 
Vassverk SA 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.10.2013 119/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kommune stiller garanti for lån inntil 6 mill. kroner til Ibestad Vassverk 
SA. Lånet skal avdras over 25 år.  

2. Garantien stilles som simpel kausjon. Garantitida gjelder i inntil 25 år. 
Garantibeløpet trappes ned i samsvar med nedbetalingen av lånet. 

3. Rådmann får fullmakt til å signere kausjonsavtalen. 
4. Vedtaket fattes med forbehold om departementets godkjenning. 

 
 
Møtebehandling 
Sissel Johansen tok opp sin habilitet som leder av Ibestad vassverk, og fratrådte. 
Trond-Arvid Isaksen trådte inn som vara.  
 
Votering 
Formannskapet vedtok enstemmig at Sissel Johansen er inhabil. 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kommune stiller garanti for lån inntil 6 mill. kroner til Ibestad 
Vassverk SA. Lånet skal avdras over 25 år.  

2. Garantien stilles som simpel kausjon. Garantitida gjelder i inntil 25 år. 
Garantibeløpet trappes ned i samsvar med nedbetalingen av lånet. 

3. Rådmann får fullmakt til å signere kausjonsavtalen. 
4. Vedtaket fattes med forbehold om departementets godkjenning. 

 
 
 
[Lagre]  
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120/13 Interkommunalt arkiv Troms IKS - Endring i selskapsavtalen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.10.2013 120/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Interkommunalt arkiv Troms IKS 
pr 01.01.2013.  

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

 
1. Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Interkommunalt arkiv Troms 

IKS pr 01.01.2013.  
 
 
 
 
[Lagre]  
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121/13 Styrings-, drøftings- og oreinteringssaker - Formannskapet 
21.10.2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.10.2013 121/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 

1. Styringssaker 
1. TI på TOPP 

 

2. Drøftingssaker 
1. Ledige aktivitørstillinger  

 

3. Orienteringssaker 
1. Kl. 0930 - Revidering av samarbeidsavtale og retningslinjer for interkommunalt 

veterinærsamarbeid mellom Bardu, Dyrøy, Ibestad, Lavangen og Salangen – samt 

konkurranseutsetting av veterinærvakt v/administrasjonssjef Elisabeth Nutti som er 

leder i styringsgruppa for samarbeidet. Saken blir sendt direkte til formannskapets 

medlemmer. 

2. Rådmannens orientering 

 

4. Diverse 
 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 

Styringssaker 
1. TI på TOPP 
a) Mineraler Breivoll – rådmannen informerte om at saken går sin gang. I det videre 
arbeidet vil være viktig å få på plass den nødvendige forankringen hos grunneierne. 
Avvente analyser fra grunnboringen 
 
b) FV-848 – ordfører informerte om at det er sendt/gitt ut informasjon om stengning 
av veien og arbeidet som skal igangsettes mht fjellsikringen. For øvrig ikke noe nytt i 
saken. Dersom det skulle bli/være nødvendig å benytte skyssbåten utenfor den 
allerede oppsatte transporten vil dette være mulig, men da i helt spesielle tilfeller.  
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c) Høyhastighetsfiber – rådmannen informerte om at han og ordfører har arbeidet 
med å finne andre til å bygge aksessnettet. Det blir gitt fortløpende informasjon til 
fylkeskommunen, samt viktig med å holde press mot HLK om endring av policy. Det 
sees på nye muligheter for å bygge aksessnett – det kan være aktuelt å bygge ut i 
egen regi for deretter leie/selge etter bygging. Dette alternativet vil en se nærmer på.  
 
d) Sykefravær – ass.rådmann/personalsjef Roald Pedersen informerte. Nav 
arbeidslivsenter skal avholde kurs for mellomlederne i kommunen i utfylling/bruk av 
NAV- skjemaer. Oppfølgingsplan del II for ledere med personalansvar. 
Gjennomføring av medarbeidersamtaler for alle medarbeidere i 2013. I gang med å 
utrede/ta i bruk nye arbeidstidsordninger i hjemmesykepleien (langturnus). 
Varierende mønster i sykefraværet på forskjellige arbeidssteder og det er utfordringer 
med å rekruttere vikarer i Ibestad.   
 
e) Arealplan – informasjon ved leder PNU Trond Hanssen. Møte med fylkesmannen 
avholdt 18. oktober og med Statens kartverk ble også avholdt 18. oktober. Det 
anbefales å utføre de endringer i beskrivelse og bestemmelser som kom frem etter 
møte med fylkesmannen. Videre er den en plan om å invitere Planforum til et møte 
på Ibestad. Formannskapet vil ikke avvente lengre og vil at planen skal legges ut nå.  
 
f) Oppgradering skole – informasjon ved rådmannen. Det har vært en anbudsrunde 
på forprosjekt/detaljprosjekt. Det kom inn 9 tilbud. Prosjekteringsgruppe antatt – U2 
Arkitekter AS, Bodø – til en samlet pris inkl. mva på kr 6,3 mill. Utfordringen fremover 
vil være en stram framdriftsplan og at forprosjektet blir ferdig februar 2014. 
Anbefaling: Politisk valg av alternativ i mars 2014.  
 
g) Fortau Hamnvik – informasjon ved leder PNU Trond Hanssen. Beslutning om 
oppstart bygging fortau våren 2014 er tatt. Enighet med siste grunneier – må få sendt 
ut nytt kontraktforslag. Prisforespørsel på prosjektering sendt ut, anbudsåpning 
21.oktober. Felling av trær påbegynt. Det må avklares mot fylket vedrørende 
økonomi i prosjektet. Foreta utbetalinger til grunneierne. Kostnadsfordeling med 
SVV. 
 
h) Servicenivå – informasjon ved leder servicetorg Siv Korneliussen. Nytt 
telefonsystem som tas i bruk 23.10.13, og vil være innført i løpet av uke 44. 
Kommunen skåret høyt på måling foretatt av Forbrukerrådet, men vi har utfordringer 
mht kommunens hjemmeside. Dette siste vil det bli arbeidet med fremover. 
 
i) Havn Engenes – informasjon ved rådmann. Det må på plass et møte med 
Kystverket. Vedtak om planstart må skje snarest. Det vil være en utfordring med å 
skaffe kompetanse/ressurser til planarbeidet (økonomi/personell). Anbefalingen er å 
utarbeide framdriftsplan (rådmann) og budsjettmidler (budsjett 2014). 
 
j) Økonomi – tilpasset drift – informasjon ved rådmann. Det vises til rådmannens 
orientering; budsjettkontrollen og statsbudsjettet 2014. 
 
 

Drøftingssaker 
1. Ledige aktivitørstillinger  

Rådmannen hadde følgende gjennomgang: 
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• Aktivitøren på Andørja har siden august vært sykemeldt.  I påvente av nærmere 

avklaring er det ikke satt inn vikar. I følge PRO-leder går driften videre og 

aktivitøren kan kontaktes pr. telefon.   

  

• Nå har aktivitøren på Rolla etter eget ønsket fått redusert sin stilling og 

fortsetter kun i resterende 50% stilling i hjemmesykepleien. PRO-leder  har ingen 

vikar å sette inn sånn på øyeblikket, og mener at Aktivitetssenteret klarer å 

mestre oppgavene i det daglige i den tiden det tar til saken blir endelig avklart. 

  

• Etter rådmannens og PRO-leders oppfatning bør stillingene holdes vakant inntil 

seksjonen har klart å redusere sitt merforbruk. Siden det har vært politisk 

enighet om at stillingene skulle videreføres informer jeg formannskapet - men at 

stillingene inntil videre holdes vakant og det settes ikke inn vikarer.  
 

Representantene kom med følgende betraktninger i/merknader til saken: 

 Dette ansees å være forebyggende helsearbeid og burde derfor vært organisert 

under Helseseksjonen. 

 Det er snakk om aktivitørstillinger på følgende tre steder: 

o Engenes – 20 % 

o Rolla – 20 % 

o Sykehjemmet – 50 % 

 Politisk anser en dette som viktige funksjoner og at ved ledighet skal 

stillingene/ressursene lyses ut, og ikke settes i vakanse. 

 

Orienteringssaker 
1. Revidering av samarbeidsavtale og retningslinjer for 

interkommunalt veterinærsamarbeid mellom Bardu, Dyrøy, 
Ibestad, Lavangen og Salangen – samt konkurranseutsetting 
av veterinærvakt v/administrasjonssjef Elisabeth Nutti som er 
leder i styringsgruppa for samarbeidet. Saken blir sendt 
direkte til formannskapets medlemmer. 
 

Det ble gitt informasjon om arbeidet med utarbeidelsen av interkommunale 

veterinærsamarbeidet v/administrasjonssjef Elisabeth Nutti.  

 

Det er nå satt en frist 15.11.2013 til å komme med politiske innspill til arbeidsgruppa 

på de utarbeidede retningslinjene.  

 

Innspill fra ordfører Brustind om at ordningen evalueres etter 5 år. 

 

2. Rådmannens orientering 
 

 Interkommunalt samarbeid med Harstad kommune  

 Barnevern 

o Vertskommunesamarbeid etter kommunelovens § 28 

o Avventer utspill fra Harstad kommune om organisering og økonomi 

o Avvente videre framdrift til ny oppvekstleder er på plass 
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 Beredskap 

o Mottatt prosjektskjønnsmidler til å utrede beredskapssamarbeid i Sør-Troms 

o Samarbeid etablert 

 Brannvern  

o Harstad vertskommune for Skånland, Kvæfjord og Ibestad  

o Oppsigelse brannsjef Indre Sør-Troms brannvern 

o Møte mellom samarbeidene kommuner 9. sept 

o Forslag til avtale fra Harstad i løpet av september  

o Purret på rådmannen i Harstad i uke 42 

 Skatteoppkreving 

o Oppgavene blir mindre og endres i mer spesialisert retning 

o Tatt kontakt med Harstad kommune om mulig samarbeid 

  

 Interkommunalt samarbeid med Harstad havn 
o Oppfølging av kyst- og farvannsloven 

o Infomøte 16.08.2013 

o Venter på forslag fra Harstad havn om samarbeidsmuligheter 

 

 Personell/rekruttering 

• Oppvekstleder 

• Ny utlysning 

• Teknisk drift – 15 søkere 

• Intervju på gang 

• Vernepleier 

• 3. gangs utlysing (rekrutteringstilskudd) 

• Legesekretær 

• 70% vikariat 

• Kommuneoverlegen har varslet at han fratrer 01.07.2014 

 

 Overbelegg på sykehjemmet 

• Siste rapporter 1 – 2 i overbelegg 

• Fortsatt overforbruk som følge av sterkt ressurskrevende pasient 

 

 Sykling i Ibestadtunnelen 

- ROS-analyse 06.06. 

- Ikke fått svar enda (lovet svar tidlig i juni)  

- Purret på svar 12.09. 

- Svar SV har mottatt intern rapport  

- Skal på intern høring 

- Vil nok gå en tid før vi får svar 

- Opplyst i uke 41 om at rapporten kom i neste uke 

 

 Engenesbrygga 

• Klage fra Engenesbrygga AS over behandling av byggesak  

• Sak fremmet til politisk behandling 

• Søksmål – erstatning for tap ved reguleringsplan 

• Saksøker trukket saken 

• Vi krever våre omkostninger dekket 

 

 Brukerundersøkelse – barnehagene 



 16  

• Gjennomføres i august/september 

• Bruker KS sin mal/program  for brukerundersøkelser 

• Lav svarprosent – ca 20 

• Svarene ikke bearbeidet 

 

 Utprøving nye arbeidstidsordninger 

• Arbeidsgruppe etablert  

• Forankret i «Saman om en betre kommune» 

• Hjemmesykepleien valgt som arbeidsplass 

• Prosessen godt i gang 

 

 Stedsanalyse Hamnvik 

Formålet med en stedsanalyse vil være: 

• En dokumentert utvelgelse, bearbeiding og presentasjon av stedskunnskap som 

kan etterprøves og diskuteres. 

• Skal bygge på kunnskap om stedets historiske utvikling. 

• Skal gi grunnlag for å forstå stedets forutsetninger og muligheter, for å diskutere 

tiltak og framtidsbilder og for å fatte beslutninger. 

 

En stedsanalyse vil derfor være aktuell som grunnlag for: 

• Planutarbeiding, først og fremst utarbeiding og kommunedelplan og 

reguleringsplaner. 

• Byggesaksbehandling, for eksempel av viktige bygge- og anleggsprosjekter. 

• Konsekvensutredning, som del av innholdet i melding om tiltak og i selve 

konsekvensutregninga. Dette vil være særdeles aktuelt dersom gruvedrift   

startes i kommunen. 

• Å vurdere arealdisponering. 

• Å utforme retningslinjer og bestemmelser i arealdisponeringa. 

• Å utarbeide planer med juridisk bindende bestemmelser. 

• Å gi grunnlag for politiske retningslinjer som skal anvendes ved senere 

vurdering av tiltak i planområdet. 

 

Økonomi 

Kostnader: 

Egne ressurser   200.000 

Ekstern konsulent 250.000 

Andre kostnader  150.000 

Finansiering: 

Egne midler  100.000 

Egne ressurser   200.000 

Fylkestilskudd  300.000 

 Engasjere ekstern kompetanse 

 Oppstart i 2014 

 Bevilgning budsjett 2014 

 

 Anskaffelse av nye økonomisystemer 
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• Anbudsrunde ga 3 tilbud: 

– 800.000 – 3.800.000 – 4.800.000 

– Implementering og drift i 5 år 

• Valgt en ny og uprøvd programvare 

– 5 andre kommuner har valgt samme 

• Tas i bruk fra 01.01.2014 

 

 Avtale Galleri kafè 

• Formannskapets vedtak om betingelser godtatt 

 

 Anbud Strøm 

• Ikke egen anbudsrunde 

• Går inn på fylkeskommunens avtale  

• Portefølgeforvaltning 

 

 

Spørsmål fra formannskapet 
 

1. Sissel Johansen – Mangel av arbeidsavtaler 

Rådmannen vil følge dette ut. 

 

2. Sissel Johansen – Treningstimen i uken 

Rådmannen vil følge dette opp. 

 

3. Jim – Utmarksveier på Bolla/Fugleberg 

Rådmannen vil følge dette opp. 

 

4. Dag Brustind – Vei over to tomter i Årsand boligfelt 

Rådmannen svarte med at det ikke er gjennomført noen reguleringsendring. Sti skal 

ikke være til hinder for disponering av boligtomtene i henhold til vedtatt regulerings-

plan. Evt. senere omlegging av stien skal bekostes av Årnes friluftspark.   

 

 
[Lagre]  
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